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  ZBOR TENISKIH SUDACA HRVATSKE 
10000 Zagreb, Gundulićeva 3 

 
IBAN: HR2423600001502175985 

 

 

ZAPISNIK 

 

5. sjednice Upravnog odbora Zbora teniskih sudaca Hrvatske održane u četvrtak, 17. prosinca 2020. 

godine s početkom u 19.00 sati putem videopoziva preko aplikacije „Zoom“.  

 

OTVARANJE SJEDNICE  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik ZTSH Ivan Markanović.  

Prisutni članovi: Ivan Markanović, Nikola Srečec, Mateo Papić, Mila Mandl, Pero Barović i Alen 

Milanović.  

Odsutni članovi: Jakov Lončar, Robert Brkljač i Suzana Knežević  

DNEVNI RED  

1. Izbor zapisničara  

2. Usvajanje zapisnika prošle sjednice UO ZTSH  

3. Organizacija Izvještajne skupštine  

4. Organizacija tečaja za glavne i vrhovne suce  

5. Organizacija radionica i seminara za glavne i linijske suce  

6. Izvještaj sa European Officiating Seminar-a  

7. Razno  

Sjednicu je vodio Ivan Markanović.  

Točka 1. 

 Za zapisničara je jednoglasno prihvaćen Alen Milanović  

Točka 2.  

Zapisnih sa prošle sjednice je jednoglasno prihvaćen.  

 

 



Točka 3.  

Za Izvještajnu skupštinu se predlaže da se održi uživo čim će epidemiološka situacija to dozvoliti, ali bi 

se napravio između Božića i Nove godine „zoom“ sastanak sa svim sucima gdje bi ih se obavijestilo 

što je napravljeno u tekućoj godini i koji su planovi za narednu godinu. Napomenuto je kako ovakva 

situacija nije definirana niti predviđena pravilnikom. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i za datum 

„zoom“ sastanka je odabran 28. prosinca 2020.  

Točka 4.  

Zbog najavljenog većeg opsega posla za suce sukladno sa novim konceptom natjecanja na HTS 

turnirima dogovoreno je da bi se tečaj za glavne i linijske suce održao u početkom 2021. na način da 

prva dva (2) dana tečaja održe online, a ponavljanje i ispit, odnosno treći dan, održe uživo. Za tečaj za 

vrhovne suce je rečeno kako bi se održao u čim se službeno objave svi novi pravilnici. Oba prijedloga 

su prihvaćena jednoglasno.  

Točka 5.  

Ivan Markanović je rekao kako ITF izdvaja novce za nacionalne saveze za COVID krizu gdje potpomažu 

turnire, trenere, ali isto tako i suce. Do 30. lipnja 2021. trebamo organizirati radionice/seminare i 

podnijeti dokumentaciju ITF-u kao bi se ostvarilo pravo na pomoć. U planu su dvije radionice za 

glavne suce, jedna je za nacionalne suce koji su položili u zadnje dvije godine. Cilj je da se prođu 

pravila, ali i da se prođe kroz objašnjenje cijelog obujma sudačkog posla, pozicija na koje mogu biti 

delegirani (linijski, glavni, leteći) kao i ponašanja koje se očekuje. Druga radionica se tiče WB (White 

Badge) sudaca i nacionalnih koji rade više. Također, u planu je i jedna radionica za vrhovne suce. Kako 

bi dobili naknadu od ITF-a potrebno je ispuniti sljedeće uvjete: predavači moraju biti odabrani od 

strane ITF-a, preporuka je da su to International suci, u slučaju manjka istih mogu biti i WB suci, treba 

trajati minimalno četiri (4) sata ili uživo ili online, mora biti minimalno osam (8) polaznika.  

Točka 6. 

 Od 1. do 3. prosinca 2020. je bio održan European Officiating Seminar koji se održao online. Tamo se 

pričalo o potporama koje ITF daje koje su ranije spomenute. Pričalo se i nacionalnim, L2 (level 2) i L3 

(level 3) školama. Prijavili smo da smo zainteresirani za organizaciju L2 i L3 škole. Rečeno je da će ITF 

možda L2 školu održavati online zbog epidemiološke situacije. Pričalo se i o utjecaju pandemije na 

suđenje, a najveći naglasak je stavljen na suđenje bez linijskih sudaca pošto je suđenje na liniji uvijek 

bio početni korak u razvoju sudaca. Iz ITF-a su poručili kako tek moraju smisliti plan razvoja novih 

sudaca ukoliko se nastavi prelaziti na elektronsko zvanje linija. Suci koji su u ITF Grand Slam timu su 

ipak rekli kako im nije dobro bez linijskih sudaca te da se tek sad vidi koliki su posao obavljali linijski 

suci, a koji se ne tiče samo zvanja linije nego i oko igrača koji primaju savjete od trenera, prostačkih 

izraza te mnogih drugih situacija. Ta tema je zaključena na način kako su glavni suci nezadovoljni sa 

novom tehnologijom, ali kako su igrači i organizatori izrazito zadovoljni.  

Točka 7. 

 U službenim kalendarima ITF-a, ATP-a i WTA ne nalazi se niti jedan turnir u Hrvatskoj za sada.  

Sjednica je zaključena u 19.50  

Zapisničar, Alen Milanović 


